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From one of P. D. James's favorite mystery authors comes the third Shardlake novel

Autumn 1541. A plot against the throne has been uncovered, and Henry VIII has set off
on a spectacular progress from London to York, along with a thousand soldiers, the
cream of the nobility, and his fifth wife, Catherine Howard, to quell his rebellious
northern subjects. Awaiting his arrival are lawyer Matthew Shardlake and his loyal
assistant, Jack Barak. In addition to processing petitions to the king, Shardlake's task is
to protect a dangerous conspirator until he is transported back to London for
interrogation.

But when a local glazier is murdered, things get a little more complicated as the
murder seems to be not only connected to Shardlake's prisoner but also to the royal
family itself. Then Shardlake stumbles upon a cache of secret papers that throws into
doubt the legitimacy of the entire royal line, and a chain of events unfolds that
threatens Shardlake with the most terrifying fate of the age: imprisonment in the Tower
of London.
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作者介绍: 

C.J.桑森（C.J.sansom）

英国作家，1952年出生于苏格兰，毕业于伯明翰大学，文学学士、历史学博士，从事
律师工作。

《都铎疑云》是桑森的代表作，现为英国最畅销的历史推理小说，创作十余年来销量经
久不衰，全球售出二十多国版权，发行量超200万册，并荣获英国推理作家协会颁发的
历史推理大奖“Ellis Peters历史匕首奖”。
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评论

第三本看完了，不知道我还会不会接着读第四本，看心情吧。主要是我老觉得CJ
Sansom有厌女症，不然为什么三本里所有的女性角色都那么让人讨厌呢。但是男性角
色也没好到哪去，除了马修大叔和他的老朋友Guy，剩下的所有男性角色也都出奇地讨
人厌。马修的第一个助手Mark Poer就不用说了，十足一个蠢蛋。第二个助手Jack
Barak在暗火里还算挺有意思的一个角色，到了第三本里直接变成和前任助手一样的蠢
货，比前任稍微强点儿的是他还对马修还算忠心。总之这本书如果不是情节很吸引人我
是不可能看下去的，但是一想到那么多讨厌的角色（CP里只有一个Rachel我都觉得很
难忍了），真的是不太想继续看了。
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